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Abstract (en)
In a spindle having an individual electromotive drive for a spinning machine, the drive (8, 10) is located at the lower spindle end and the bearing (3)
is located in the middle portion. The bearing is held on the spindle rail (7), with damping elements (20, 21) being interposed, the stator (10) of the
drive preferably being fastened to the housing of the bearing (1). This arrangement reduces resonances and natural vibrations of the spindle (1) by
shifting these phenomena towards higher speeds outside the normal operating-speed range. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Spindel mit elektromotorischem Einzelantrieb für eine Spinnereimaschine ist der Antrieb (8, 10) am unteren Spindelende, das Lager (3)
im mittigen Abschnitt angeordnet. Das Lager ist unter Zwischenschaltung von Dämpfungselementen (20, 21) an der Spindelbank (7) gehalten, der
Stator (10) des Antriebs vorzugsweise am Gehäuse des Lagers (1) befestigt. Diese Anordnung vermindert Resonanzen und Eigenschwingungen der
Spindel (1) durch Verschieben dieser Erscheinungen nach höheren Drehzahlen ausserhalb des normalen Betriebsrehzahlbereichs.
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